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Abstract (en)
The invention proposes an intermediate layer (4) in a wall (1) comprising a plurality of layers. Said intermediate layer (4) is located between an
insulation layer (2) and a boundary layer (3). The intermediate layer (4) comprises a substrate material (7) and moulding-like strips (9) which are
attached on the substrate material (7) by an adhesive layer (8). Adjacent strips form a duct (10) which permits the introduction of installation lines (5).
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Abstract (de)
Es wird eine Zwischenschicht (4) in einer aus mehreren Schichten bestehenden Wand (1) vorgeschlagen. Diese Zwischenschicht (4) liegt
zwischen einer Isolationsschicht (2) und einer Begrenzungsschicht (3). Die Zwischenschicht (4) besteht aus einem Trägermaterial (7) und auf dem
Trägermaterial (7) durch eine Kleberschicht (8) aufgebrachten leistenartigen Streifen (9). Benachbarte Streifen bilden einen Kanal (10), der das
Einfügen von Installationsleitungen (5) zuläßt. <IMAGE>
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